
P R O T O K Ó Ł  Nr XLI/2022
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 29 czerwca 2022 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 10.30  

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 14
Radny nieobecny -  1
Radny nieobecny - Grzegorz Żmijewski     

Adn. pkt 1. Otwarcia XLI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący
Rady  Miejskiej  –  Tomasz  Kasprzak,  stwierdzając  na  podstawie  listy  obecności
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  Powitał Burmistrza, radnych
oraz sołtysów i widzów przed monitorami.

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej.  
3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

4. Raport o stanie gminy
• debata nad raportem,
• podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy

Miłomłyn wotum zaufania.
5. Rozpatrzenie  sprawozdań  finansowych  za  2021  rok,  sprawozdania

Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn z wykonania budżetu za 2021 r. oraz
wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium z tego tytułu:

• podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania
finansowego  za  2021  rok  wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania
budżetu gminy,

• podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy
Miłomłyn  absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2021
rok.

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn  w  obrębie
geodezyjnym Liksajny.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn w miejscowości  Liwa
(dz. nr 127/1 i 127/2).

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn w miejscowości  Liwa
(dz. nr 34/4).
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9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  „Programu  współpracy  Gminy
Miłomłyn  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami,  o  których
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku
publicznego i o wolontariacie na rok 2022”.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany „Wieloletniego programu współpracy
Gminy  Miłomłyn  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami,
o  których  mowa  w  art.  3  ust.  3  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  r.
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2019-2025”.

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2022-2035.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na
2022 r.

13. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  
14. Wolne wnioski i informacje.
15. Zakończenie obrad sesji. 

Do porządku obrad nie zgłoszono wniosków.

Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
protokołu  był  dostępny  w  Biurze  Obsługi  Rady,  jak  i  dostępny  jest  na  sesji.
W związku z tym radni mogli się zapoznać z jego treścią.

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie
imienne wniosek o przyjęcie protokołu z XL sesji Rady.  

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.  

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 czerwca 2022 r.
wg załącznika Nr 3 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie.

Adn. pkt 3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz
działań podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację
o działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku
aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.
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Informacja wg załącznika
Nr 4 do protokołu Nr XLI/2022
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

W nawiązaniu do przedstawionej informacji radny Szymon Andruszkiewicz
zwrócił  uwagę,  że  dnia  9.06.2022  r.  odbyło  się  posiedzenia  Rady  Nadzorczej
Przedsiębiorstwa  Gospodarki  Komunalnej  Sp.  z  o.  o.  w  Miłomłynie,  na  którym
jednym z punktów było udzielenie członkom organów spółki PGK absolutorium.
Ten sam punktów pojawił  się w informacji  z dnia 28.06.2022 r.  ze Zwyczajnego
Zgromadzenia  Wspólników  PGK.  Zapytał,  dlaczego  za  pierwszym  razem  nie
udzielono absolutorium.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  wyjaśnił,  że  to  pomyłka
pisarska. Informacja  z  dnia  9.06.br.  dotyczy  posiedzenia  Rady  Nadzorczej  PGK
Sp.  z  o.  o.  w  Miłomłynie,  a  informacja  z  28.06.br  Zwyczajnego  Zgromadzenia
Wspólników PGK Sp. z o. o. w Miłomłynie.

Radny  Szymon  Andruszkiewicz  zwrócił  się  z  prośbą,  by  na  przyszłość
rozgraniczyć to.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono więcej pytań.

Adn. pkt 4. Raport o stanie gminy
• debata nad raportem
• podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy

Miłomłyn wotum zaufania.
Raport o stanie gminy
wg załącznika Nr 5 do protokołu
Nr  XLI/2022  z  sesji  Rady  Miejskiej  
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  zaprosił  do  debaty  nad
raportem o stanie gminy.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  raport
o stanie gminy za rok 2021 został opracowany na podstawie art. 28aa ust. 1 ustawy
z dnia 8 marca 1990 r.  o samorządzie gminnym. Opracowując raport za 2021  r.
posiłkowano się  raportem za  2020r.,  który  był  opracowany w ramach projektu.
Raport za 2020 rok był oceniony bardzo dobrze. Rok 2021 był wyjątkowy, przede
wszystkim  dlatego,  że  pomimo  trwającej  pandemii  i  wzrastającego  kryzysu
gospodarczego gmina zrealizowała dwie największe pod względem finansowym
jak dotychczas inwestycje: wybudowano tężnię solankową, która ma być kolejnym
etapem  w  drodze  do  pozyskania  statusu  uzdrowiska  oraz  rozbudowano
oczyszczalnię ścieków w Miłomłynie. Ta ostatnia inwestycja jest odpowiedzią na
potrzeby bytowe mieszkańców naszej gminy, ale też pozwoli na rozwój Miłomłyna
w  kierunku  uzdrowiska,  gdyż  stworzy  warunki  do  uzbrojenia  nowych  terenów
uzdrowiskowych. Następnie Burmistrz odczytał wystąpienie o wykonaniu budżetu
gminy za rok 2021.

3



Wystąpienie Burmistrza wg 
załącznika Nr 6 do protokołu
Nr XLI/2022 Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Następnie  Burmistrz  podziękował  radnym  za  dobrą  współpracę,
a pracownikom tut. urzędu za pozyskanie dofinansowania do realizacji inwestycji
na terenie gminy.

Radna Małgorzata Pierzchała  poinformowała,  iż  cieszy się bardzo,  że tyle
inwestycji  udało  się  zrealizować  na  terenie  gminy.  Szkoda  jednak, że  są  takie
miejsca  na  terenie  gminy,  o  których  się  zapomina.  Pamięta  się  o  nich  tylko
w  kampanii  wyborczej  do  władz  gminy  i  władz  powiatu.  Wiadomo,  że  chodzi
o sprawę drogi powiatowej 1219N na odcinku z Tardy do Miłomłyna, która prowadzi
do miejscowości, w której mieszkają mieszkańcy gminy Miłomłyn płacący podatki,
jak wszyscy pozostali. Wszyscy wiedzą, w jakim stanie jest ta droga. Jeżeli nie, to
może  posłużyć  się  dokumentacją  fotograficzną  sprzed tygodnia,  którą  zrobiła.
Drogą  tą  dowożone  są  dzieci  do  szkoły  i  osoby  niepełnosprawne  do
Środowiskowego  Domu  Samopomocy.  W  tej  chwili  są  uzupełniane  ubytki
w drodze. Zastanawia się tylko na jak długo to wystarczy, czy tylko 2 tygodnie, jak
ostatnim razem. Potem przez kolejne miesiące trzeba będzie jeździć slalomem,
aby  ominąć  dziury.  Przed  Tardą  stoi  witacz,  tak  jak  przed  wszystkimi
miejscowościami  na  terenie  gminy  z  napisem  „Gmina  Miłomłyn  gościnna  od
wieków”.  Dobrze,  że  gmina  zaprasza  gości,  tylko  perspektywa  jazdy  po  takiej
drodze  nie  skłania  do  odwiedzenia  ich  miejscowości.  Przed  chwilą  Burmistrz
powiedział,  że  ważna  jest  tężnia  solankowa,  strefa  uzdrowiskowa,  uzdrowisko.
Sołectwo  Tarda  też  leży  na  obszarze  ochrony  uzdrowiskowej.  Może  szkoda,
że tężnia nie została wybudowana w Tardzie. Wówczas ktoś by pomyślał o tym,
żeby naprawić tę drogę.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski stwierdził, że wszyscy zdają
sobie  sprawę,  że  to  jest  droga  powiatowa.  Cały  czas  chciał,  żeby  tę  drogę
naprawiać. Starostwo podjęło decyzję, że w tym roku wykona dokumentację na jej
naprawę.  W  sprawie  tej  dokumentacji  rozmawiał  z  dyrektorem  Zarządu  Dróg
Powiatowych. Droga ta wchodzi w tereny Nadleśnictwa, Skarbu Państwa, dlatego
ZDP  ma  w  pierwszej  kolejności  wyjaśnić  tę  sprawę. ZDP  zgłosił  tę  drogę  do
II  etapu naboru wniosków do Polskiego Ładu, ale nie otrzymał na to pieniędzy.
Droga ta ciągnie się od miejscowości Bramka do Samborowa. Dwa dni temu ZDP
łatał powtórnie w tym roku na tej drodze ubytki. Rozmawia ze Starostą na temat
naprawy tej drogi. Uważa, że droga z Miłomłyna do Tardy, to najgorszy odcinek
drogi w powiecie. Czynił starania w kierunku zaproszenia Starosty do Miłomłyna,
by  przejechał  się  z  nim po tej  drodze,  ale  nie  udało  mu się.  Myśli,  że  Starosta
przyjedzie w tym roku przed kolejnym łataniem drogi przed zimą. Przewodnicząca
Rady Powiatu, która jest z terenu naszej gminy też interweniuje w tej sprawie.

Radna  Małgorzata  Pierzchała  poinformowała,  że  jeśli  chodzi
o dokumentację, to od 6 lat jest zrobiona dokumentacja przez miejscowość Tarda
i nic w tym kierunku się nie robi. Zwróciła się do Burmistrza, że skoro zaprasza
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Starostę, żeby przyjechał i zobaczył drogę do Tardy, a on nie ma czasu, to źle o nim
świadczy.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że zaproszą
razem Starostę, to na pewno przyjedzie i obejrzy drogę. 

Radna  Małgorzata  Pierzchała  stwierdziła,  że  to  nie  chodzi  o  jakieś
złośliwości,  tylko o stan faktyczny drogi.  Zaprosiła  Burmistrza i  Starostę,  ale  nie
wtedy, kiedy są uzupełnione ubytki, tylko wtedy, kiedy materiał z tych ubytków jest
wypłukany, by zobaczyli, jak się jeździ po tej drodze. Mieszkańcy Tardy jeżdżą tą
drogą do pracy, do lekarza, a dzieci do szkoły.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski przyznał rację radnej co do
stanu tej drogi. Poinformował, że wie jak ta droga wygląda, gdyż jeździ tamtędy.
Na tej drodze nie można się wyminąć, pobocza są zarwane, jeżdżą duże, ciężkie
samochody, pomimo że stoją znaki ograniczające tonaż i prędkość.

Radny  Marek  Grzęda  podziękował  za  raport  o  stanie  gminy,  który  jest
zrobiony  profesjonalnie.  Obejmuje  on  najważniejsze  dziedziny  życia  gminnego.
Z przedstawionych wskaźników,  należy zauważyć,  że o  rozwoju gminy najlepiej
świadczy wskaźnik inwestycji, gdzie udział wydatków majątkowych w wydatkach
ogółem stanowi 29,6 %, a w ubiegłym roku 15,5 %, to jest bardzo ważne i godne
podkreślenia. Powoduje również to,  że wskaźnik na jednego mieszkańca wzrósł
z 5.700 zł na 7.800 zł, co jest niezwykle dużym wzrostem, a także zadłużenie gminy
spadło do 12,4 %. Trochę lepszy mógłby być udział dochodów własnych. Kolejną
rzeczą, która jest ważna, to została opracowana nowa strategia rozwoju gminy przy
dużym udziale jej mieszkańców. Negatywnym czynnikiem, na co nie ma dużego
wpływu jest spadek liczby mieszkańców.

W  nawiązaniu  do  przedstawionej  przez  Burmistrza  informacji
o  inwestycjach,  m.  in.  o  stadionie  miejskim  w  Miłomłynie,  radny  Szymon
Andruszkiewicz zapytał, czy były dokonane zmiany w specyfikacji przetargowej od
momentu  ogłoszenia  przetargu  do  otwarcia  ofert.  Dodał,  że  w  specyfikacji
przetargowej jest podana wysokość ogrodzenie z siatki w wysokości 1,53 m, oczko
50 mm na 50mm. W dniu dzisiejszym  dokonał pomiaru tej  siatki.  Okazało się,
że brakuje 15 cm, czyli  jest to niezgodne ze specyfikacją. Następnie zapytał,  kto
odebrał  wykonanie  tej  inwestycji  i  czy  są  jakieś  uwagi  w  protokole  odbioru.
Następnie radny przypomniał, że na początku tej kadencji w 2018 roku radny Piotr
Antoszewski  złożył  interpelację  o  doświetlenie  przejść  dla  pieszych  przy  szkole
i przy sklepie „Biedronka” w Miłomłynie. Burmistrz informował, że droga, na której
są te przejścia jest drogą powiatową i nie można się dogadać z powiatem. Zapytał,
dlaczego  w  takim  razie  w  Ostródzie  są  doświetlone  wszystkie  przejścia  dla
pieszych na drogach powiatowych. Dodał, że to pytanie wiąże się z jego wotum
zaufania Burmistrzowi, którego nie udzieli, tylko się wstrzyma.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  na
pierwsze  pytanie  udzieli  odpowiedzi  na  piśmie.  Jeśli  chodzi  o  drugie  pytanie,
to realizuje wniosek radnego Piotra Antoszewskiego. Nie jest on jeszcze całkowicie
zrealizowany. Zarząd Dróg Powiatowych pozyskał w tym roku pieniądze na zmianę
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obecnego przejścia koło szkoły w Miłomłynie. Wybrany jest już wykonawca, który
miał przystąpić do wykonania tego zadania. Jego realizacja została wstrzymana ze
względu na to,  że konserwator zabytków domaga się uzgodnienia przejścia dla
pieszych.  Gmina  Miłomłyn  złożyła  wniosek  o  dofinansowanie  poprawienia
bezpieczeństwa na drogach powiatowych w Miłomłynie, tj. przy sklepie Biedronka
i przy urzędzie oraz na drodze gminnej - ul. Nadleśnej i te wnioski są w ocenie.

Radny  Szymon  Andruszkiewicz  zaproponował,  by  uwzględnić jeszcze
przejście przy bibliotece na drodze powiatowej.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że tego nie
rozważano,  gdyż  jest  zwolnienie,  zakręt.  Tu chodzi  o  udział  własny.  Tam chyba
trzeba mieć 20 % swoich środków, reszta może być dofinansowana. Uzgodnienia
były  robione z  Zarządem Dróg Powiatowych.  Wszystko  zostało  złożone.  Gmina
czeka, jak się ukażą pieniądze i będzie realizować.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak zwrócił się do Burmistrza,
że  w  ubiegłym  roku  radni  wystąpili  z  projektem  uchwały  w  sprawie
zagospodarowania terenu tzw. „Wyspy” w Miłomłynie. Od lat są starania, by ten
teren  stał  się  terenem  publicznym,  zagospodarowanym.  Takie  uwagi  zgłaszają
również  mieszkańcy i  jego  sąsiedzi. Wówczas  Burmistrz  chciał  skierować  ten
projekt  uchwały  do  konserwatora  w  celu  zaopiniowania  propozycji
zagospodarowania tego miejsca. Projekt został uwzględniony w strategii Związku
Gmin.  Jest  pewność,  że  jeżeli  te  środki  zostaną  przyznane,  to  trafią  do  naszej
gminy  na  dwa  projekty:  zagospodarowanie  „Wyspy” i ścieżkę  rowerową.
W związku z tym zapytał, czy zostały poczynione jakieś działania, aby w momencie
przyznania tych środków można było zacząć te inwestycje.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że na dzień
dzisiejszy  ze  względu  na  brak  środków  własnych  została  zrobiona  tylko
inwentaryzacja budynku po byłym przedszkolu na „Wyspie”.  Koszt opracowania
dokumentacji to duży wydatek dla gminy. Gmina skupiła się na innych zadaniach.
Na inwestycje gmina pozyskuje pieniądze rządowe. Gmina nie ma pieniędzy na
wydatki  bieżące.  Wiadomo,  że  dokumentacja  również  byłaby  wliczona
w  inwestycje.  Jednak  trzeba  za  nią  najpierw  zapłacić,  a  następnie  czekać
ewentualnie  na  zwrot. Regionalny  Program  Operacyjny  na  lata  2021-2027  nie
został uruchomiony. Dobrze, że płyną środki rządowe na drogi samorządowe oraz
na inne zadania, które planują samorządy. Zgodnie z przyjętą strategią gmina ma
zrównoważony rozwój. W tej chwili inwestuje w kanalizację, doprowadzenie wody
do dwóch miejscowości  na terenie  gminy oraz w infrastrukturę uzdrowiskową,
dlatego, że tam są pieniądze. Przypomniał, że w drugim rozdaniu gmina pozyskała
9,5  mln  zł  na  zabezpieczenie  wody.  Przy  okazji  Burmistrz  poinformował,
że w związku z sezonem turystycznym jest duży pobór wody,  co spowodowało
spadek  ciśnienia  i  przerwy  w  dostawie  wody  w  części  zachodniej  gminy
tj. w Majdanach Wielkich, Skarpie, Liksajnach, Wińcu, Malinniku. W związku z tym
wprowadził ograniczenia poboru wody. Woda zostanie doprowadzona również do
miejscowości  Lubień  i  Ostrów  Wielki.  Po  przetargach  okazało  się,  że  gminie
brakuje ok. 1.100.000 zł. Do przetargu  na wykonanie zadania złożono 3 oferty za
kwotę: 18 mln zł, 15 mln zł, 11 mln zł.  Trzeba znaleźć brakujące środki. 
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  Rada
otrzymała  rozstrzygnięcie  nadzorcze,  o  czym  będzie  jeszcze  mowa  na  sesji
odnośnie  uchwały  w  sprawie  zapewnienia  bezpieczeństwa  na  jez.  Ilińsk
w Miłomłynie.  Na  posiedzeniu  komisji  Rady  była  dyskusja  na  temat  aut,  które
przyjeżdżają  na  plażę  i  parkują  bezpośrednio  przy  wodzie,  dlatego  zwrócił  się
z prośbą o rozpatrzenie tych dwóch wniosków pod kątem wykonania monitoringu,
który by identyfikował osoby nie stosujące się do przepisów i regulaminu.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z radnych chce
jeszcze zabrać głos.

W związku z brakiem zgłoszeń radnych do udziału w debacie nad raportem
o stanie gminy  Przewodniczący  Rady Miejskiej  Tomasz Kasprzak zaproponował
przystąpienie  do  głosowania  nad  uchwałą  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi
Miasta i Gminy Miłomłyn wotum zaufania.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, przeciw” 0, „wstrzymało się”
3 radnych.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 czerwca 2022 r.  
wg załącznika Nr 7 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia
Burmistrzowi Miasta i Gminy Miłomłyn wotum zaufania została podjęta.

 Uchwała Nr XLI/328/2022
wg załącznika Nr 8 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 5. Rozpatrzenie  sprawozdań  finansowych  za  2021  rok,  sprawozdania
Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  z  wykonania  budżetu  za  2021  rok  oraz
wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium z tego tytułu:

• podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za
2021 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy,

• podjęcie   uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy
Miłomłyn absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2021 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak udzielił głosu Skarbnikowi
Miasta i Gminy, Pani Sylwii Bartoszuk, która odczytała uchwałę Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 11 kwietnia 2022 r.  w sprawie wydania opinii
o  przedłożonym  przez  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  sprawozdaniu
z wykonania budżetu Miasta i Gminy Miłomłyn za 2021 rok.  

Uchwała Regionalnej Izby 
Obrachunkowej  w Olsztynie
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wg załącznika Nr 9 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał,  czy  ktoś  z  radnych  ma  jakieś
pytania.

Radni nie zgłosili pytań.  

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poddał
pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego za 2021 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy.

Na  ustawowy  skład  Rady  liczący  15  radnych,  aktualnie  obecnych  było
14 radnych, głosowało 14 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się
„0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 czerwca 2022 r.  
wg załącznika Nr 10 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie
zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za  2021  rok  wraz  ze  sprawozdaniem
z wykonania budżetu gminy została podjęta jednogłośnie.  

Uchwała Nr XLI/329/2022
wg załącznika Nr 11 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisja
Rewizyjna  Rady  Miejskiej  w  Miłomłynie  wystąpiła  z  wnioskiem  w  sprawie
udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy.  W  tym  momencie
Przewodniczący  Rady  odczytał  ten  wniosek  wraz  z  opinią  Komisji  Rewizyjnej
o wykonaniu budżetu gminy za rok 2021 oraz o przedstawionych sprawozdaniach
finansowych i informacji o stanie mienia.

Wniosek Komisji Rewizyjnej
wg załącznika Nr 12 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  Regionalna  Izba  Obrachunkowa
w  Olsztynie  dnia  27  maja  2022  r.  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zaopiniowania
wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w Miłomłynie  w sprawie  udzielenia
Burmistrzowi Miasta i Gminy Miłomłyn absolutorium za rok 2021.
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Uchwała Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie
wg załącznika Nr 13 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos.

W  związku  z  brakiem  zgłoszeń  radnych  Przewodniczący  Rady  Miejskiej
Tomasz  Kasprzak  poddał  pod  głosowanie  imienne  projekt  uchwały  w  sprawie
udzielenia  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  absolutorium  z  tytułu
wykonania budżetu za 2021 rok.

Na  ustawowy  skład  Rady  liczący  15  radnych,  aktualnie  obecnych  było
14 radnych, głosowało 14 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 czerwca 2022 r.  
wg załącznika Nr 14 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia
Burmistrzowi Miasta i Gminy Miłomłyn absolutorium z tytułu wykonania budżetu
za 2021 rok została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLI/330/2022
wg załącznika Nr 15 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.  

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  podziękował  Radzie  za
udzielenie  absolutorium.

Adn. pkt 6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn  w  obrębie  geodezyjnym
Liksajny.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 czerwca 2022 r.
wg załącznika Nr 16 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn
w obrębie geodezyjnym Liksajny została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLI/331/2022
wg załącznika Nr 17 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn w miejscowości Liwa.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały  dotyczy  działek  nr  127/1  i  127/2.  Komisje  Rady  Miejskiej  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 czerwca 2022 r.
wg załącznika Nr 18 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn
w miejscowości Liwa została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLI/332/2022
wg załącznika Nr 19 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Adn. pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn w miejscowości Liwa.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały dotyczy działki nr 34/4. Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się”
1 radny.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 czerwca 2022 r.
wg załącznika Nr 20 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn
w miejscowości Liwa została podjęta.

Uchwała Nr XLI/333/2022
wg załącznika Nr 21 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany „Programu współpracy Gminy
Miłomłyn  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami,  o  których  mowa
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego
i o wolontariacie na rok 2022”.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady  Miejskiej  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały.  Zmiana
przedmiotowego  programu  dotyczy  współpracy  z  Ochotniczą  Strażą  Pożarną
i wniosku o dofinansowanie zakupu samochodu ratowniczo-gaśniczego.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 czerwca 2022 r.
wg załącznika Nr 22 do protokołu
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Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany
„Programu  współpracy  Gminy  Miłomłyn  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz
podmiotami,  o których mowa w art.  3 ust.  3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022” została podjęta
jednogłośnie.

Uchwała Nr XLI/334/2022
wg załącznika Nr 23 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  „Wieloletniego  programu
współpracy Gminy Miłomłyn z  organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,
o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2019-2025”.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 czerwca 2022 r.
wg załącznika Nr 24 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany
„Wieloletniego  programu  współpracy  Gminy  Miłomłyn  z  organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata
2019-2025” została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLI/335/2022
wg załącznika Nr 25 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2022-2035.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 czerwca 2022 r.
wg załącznika Nr 26 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  na  lata  2022-2035
została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLI/336/2022
wg załącznika Nr 27 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy
Miłomłyn na 2022 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 29 czerwca 2022 r.
wg załącznika Nr 28 do protokołu
Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmian
w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2022 r. została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLI/337/2022
wg załącznika Nr 29 do protokołu
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Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 13. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.  

Adn. pkt 14. Wolne wnioski i informacje.

Radny  Szymon  Andruszkiewicz  poinformował,  że  w  dniu  wczorajszym
uzyskał informację, iż w urządzeniu (statku) na placu zabaw znajdującym się na
plaży  miejskiej  w  Miłomłynie  trzeba  pilnie  wymienić  4  wkręty,  które  pękły
ze względu na pracę drewna. Ma to bardzo duży wpływ na bezpieczeństwo dzieci.
W dniu dzisiejszym zweryfikował tę informację w terenie. Posiada dokumentację
fotograficzną.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław Siwkowski  poinformował,  że  usterka
zostanie sprawdzona i naprawiona.

Radny Marek Grzęda - w celu sprecyzowania sprawy „Wyspy” przypomniał,
że  w  tej  sprawie  złożył  9  lipca  2021  r.  interpelację,  by  uporządkować  sprawę,
ponieważ były jakieś inne pomysły zagospodarowania tego miejsca. Zwracał się
z prośbą o opracowanie koncepcji rewitalizacji tego terenu wraz z szacunkowym
kosztorysem.

Radna Alina Król  wystąpiła z  wnioskiem o postawienie więcej  koszy przy
ławkach  na  ulicach  Miłomłyna.  Brak  koszy  spowodowało  to,  że  w  niektórych
miejscach  leżą  śmieci,  m.  in.  za  pomnikiem  „Inki”,  na  nabrzeżu  rzeki  Liwy.
Zaproponowała, by monitorować te miejsca i częściej kierować tam pracownika do
sprzątania.

Radny Szymon Andruszkiewicz przypomniał, że na początku kadencji radny
Piotr  Antoszewski  złożył  interpelację  o  doświetlenie  przejść  dla  pieszych
w Miłomłynie. Jednak tej interpelacji oraz jego nie ma w BIP urzędu. W związku
z tym zapytał,  kto decyduje o tym, co znajduje się w BIP,  a  co nie.  Zwrócił  się
z prośbą, by do pisemnej odpowiedzi na pytanie odnośnie wysokości ogrodzenia
stadionu  w  Miłomłynie  dołączyć  kopię  protokołu  odbioru  prac  i  to  co  gmina
zrobiła, by wykonawca usunął niedociągnięcia.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,
że interpelacja na pewno gdzieś jest w BIP, gdyż nie są one stamtąd usuwane.

Następnie Burmistrz poinformował, że urząd nie dostawi koszy na ulicach
Miłomłyna, gdyż nie ma na ten cel pieniędzy. 

Radny  Piotr  Antoszewski  przypomniał,  że  na  poprzednim  posiedzeniu
komisji   Rady zaproponował,  by na cmentarzu w Miłomłynie postawić regał na
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niezużyte znicze i wiązanki. Prezes PGK był obecny na tym posiedzeniu i mówił,
że zajmie się tą sprawą. Od tego czasu minął miesiąc i  nie zostało to zrobione.
Poza  tym  zwrócił  się  z  prośbą,  by  uczulić  spółkę  PGK  na  wywóz  nieczystości
z cmentarza, gdyż bardzo często są przepełnione kontenery. Ponadto zwrócił się
z prośbą o skoszenie wysokiej trawy przy wejściu na cmentarz w Miłomłynie od
ulicy Twardej, gdzie stoją tablice reklamowe.  

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że przekazał
te uwagi Prezesowi PGK. Ten regał powinien pasować wyglądem do cmentarza,
a to kosztuje.  Sprawdzi,  jaki  jest  koszt  wykonania takiego regału.  Dodał,  że nie
wykaszanie  na  bieżąco  trawy  na  cmentarzu  jest  spowodowane  brakiem
wystarczającej ilości pracowników w spółce.

Radna  Joanna  Karabinowska  przypomniała,  że  na  ostatnim  posiedzeniu
komisji  rozmawiano  o  potrzebie  utrzymania  czystości  w  Liwie.  Uzyskała
informację,  że  raz  w  tygodniu  będą  oczyszczane  śmietniki  przy  przystanku.
Zwróciła  się  z  prośbą,  by  było  to  podtrzymane,  gdyż  tam  jest  problem
z utrzymaniem czystości.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  spółka
podpisała umowę z firmą KOMA na wywożenie śmieci z cmentarza w Liwie.

Sołtys  Sołectwa  Liksajny,  Pani  Donela  Zegadło  zwróciła  uwagę,
że  w  porządku  sesji  był  punkt  dotyczący  zmiany  planu  zagospodarowania
przestrzennego  w  miejscowości  Liksajny,  a  ona  jako  Sołtys  nic  o  tym  nie  wie.
Zapytała więc, po co jest sołtys, skoro nie wie o tak ważnych sprawach.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  na
ostatnim  posiedzeniu  komisji  radna  Małgorzata  Pierzchała  również  poruszyła
sprawę,  że  rady  sołeckie  powinny  też  mieć  możliwość  opiniowania  albo  być
informowane o zmianie miejscowych planów na swoim terenie.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski  poinformował, że plany są
robione  zgodnie  z  ustawą  i  konsultacje  społeczne  są  robione.  Informacja
o konsultacjach jest zamieszczana w BIP i na stronie internetowej. Jeżeli jest taki
obowiązek,  to  urząd  będzie  konsultować  projekty  planów  zagospodarowania
przestrzennego  z  sołtysami,  radami  sołeckimi,  czy  z  zebraniem  wiejskim.
Uchwalona  zmiana  planu  zagospodarowania  przestrzennego  w  Liksajnach
dotyczy gruntów znajdujących się na końcu wsi, po prawej stronie, należących do
kilku właścicieli.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak zaproponował, że jeżeli nie
ma  obowiązku  konsultowania  projektów  planów,  bo  są  ogólne  konsultacje
społeczne,  to  chociaż  poinformować  sołtysa  danej  miejscowości,  że  została
wszczęta jakaś procedura w jego miejscowości, by społeczeństwo wiedziało, gdyż
wiadomo, że nie każdy codziennie śledzi BIP.

15



Sołtys Sołectwa Liksajny, Pani Donela Zegadło poinformowała, iż zdarza się,
że ktoś z mieszkańców pyta ją o projekty dotyczące planów zagospodarowania
przestrzennego, a ona nie wie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  ta
sprawa  dopiero  wychodzi,  kiedy  na  sesji  Rady  jest  podejmowana  najpierw
uchwała w sprawie rozpoczęcia procedury, a później uchwalenia planu, który tą
procedurę kończy.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  urząd
będzie zapraszał  sołtysów z danej  miejscowości  na konsultacje społeczne, jeżeli
będzie wszczęta procedura dotyczące tej miejscowości.  

Sołtys Sołectwa Liksajny, Pani Donela Zegadło zapytała, czy można zrobić
coś by poprawić estetykę przystanku w Liksajnach, gdyż jest brzydko popisany.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że przystanek
zostanie pomalowany w miesiącu lipcu br.

Sołtys Sołectwa Liksajny, Pani Donela Zegadło zwróciła uwagę, że najpierw
zaczęło  ginąć  ogrodzenie  znajdujące  się  przy  tym  przystanku.  Stwierdziła,
że  trzeba  wykryć  sprawcę,  zobowiązać  go  do  uzupełnienia  ogrodzeń  przy
przystankach znajdujących się na całej trasie. Myśli, że to będzie nauczką.  

Radna  Małgorzata  Pierzchała  nawiązała  do  sprawy  opiniowania  planów
zagospodarowania przestrzennego. Poinformowała, że według zapisów statutów
sołectw zebranie wiejskie opiniuje w części  dotyczącej  sołectwa,  przedstawione
przez Radę Miejską projekty uchwał w sprawach m. in. planów zagospodarowania
przestrzennego.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  przy
następnych  procedurach,  które  jeszcze  trwają  należy  dać  zadość  uczynienie
zarówno statutowi sołectw, jak i zwyczajom.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  przedłożył
pisma, które wpłynęły do Rady Miejskiej:

• rozstrzygnięcie  nadzorcze  Wojewody  Warmińsko-Mazurskiego
stwierdzające  nieważność  uchwały  Nr  XXXIX/317/2022  Rady  Miejskiej
w  Miłomłynie  z  dnia  27  kwietnia  2022  r.  w  sprawie  zapewnienia
bezpieczeństwa na jeziorze Ilińsk na terenie Miasta Miłomłyn.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,
że  uzasadnienie  do  tego  rozstrzygnięcia  nadzorczego  wojewody  jest  tak
skomplikowane,  że  zwykły  obywatel  nie  zrozumie  nic.  Opracowując  projekt
uchwały  w tej  sprawie  posiłkował  się  uchwałami  rad gmin,  które  podjęły  takie
uchwały.  Radca  prawny  wojewody  nie  odniósł  się  do  treści  uzasadnienia  do
uchwały,  w  którym  Rada  powołała  się  na  podobne  uchwały  rad  gmin  m.  in.
z województwa mazowieckiego, które nie zostały odrzucone przez organ nadzoru
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wojewody.  Na  to  rozstrzygnięcie  nadzorcze  będzie  składać  skargę  do
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie, niech sąd to rozpatrzy. Jeżeli
dojdzie  do  tragicznego  wypadku  na  tej  części  jeziora  spowodowanego  przez
kierującego  jednostką  pływającą,  to  będzie  wiadomo,  że  gmina  chciała
wprowadzić  w tym  miejscu  zakaz  używania  takich  jednostek,  a  wojewoda  nie
chciał.

• skargę  Prokuratora  Rejonowego  w  Ostródzie  do  Wojewódzkiego  Sądu
Administracyjnego  w  Olsztynie  za  pośrednictwem  Rady  Miejskiej
w  Miłomłynie  na  uchwałę  Nr  XIV/108/2019  Rady  Miejskiej  w  Miłomłynie
z dnia 27.11.2019 r.  w sprawie ustalenia wysokości  stawek opłat za zajęcie
pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Gmina Miłomłyn w zakresie
§ 1 ust. 2 pkt 1-3,  §  1 ust. 3, załącznika Nr 2 pkt 1, 3, 5, 7 do ww uchwały, § 1 ust.
4 pkt 1-3, §  1  ust.  5,  załącznika Nr 3.  Dodał, że radni otrzymali  skargę do
wiadomości drogą elektroniczną.

Przewodniczący zapytał, czy są pytania w tej sprawie.

Radni nie zgłosili pytań.

• pismo  jednego  z  mieszkańców  gminy,  kierowane  do  Burmistrza  Miasta
i Gminy Miłomłyn, Rady Miejskiej w Miłomłynie oraz Wojewody Warmińsko-
Mazurskiego. Ustalił z autorem tego pisma, że nie będzie ono odczytywane
na sesji, tylko po sesji odbędzie się spotkanie z jego udziałem, drugiej strony
występującej  w tym piśmie oraz radnych,  by  rozpoznać sprawę i  ustalić,
czy Rada powinna się nią zająć.  

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski przypomniał,  że 2 lipca br.
o  godz.  14.00  odbędzie  się  otwarcie  tężni  solankowej  w  Miłomłynie.  Ponadto
poinformował,  że prawdopodobnie 12 lipca br.  odbędzie się sesja nadzwyczajna
Rady Miejskiej w Miłomłynie, by przegłosować zmiany w budżecie gminy w celu
podpisania umowy na realizację inwestycji.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  zaprosił  na  jarmark
regionalny,  który  również  odbędzie  się  2  lipca  br.  od  godz.  9.00  na  rynku
Miłomłyna.  Godziny rozpoczęcia tych imprez nie kolidują ze sobą, także będzie
można wziąć udział w dwóch imprezach.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  jeden  z  mieszkańców
pytał  go,  czy  jest  przepis  o  obowiązku  składania  informacji  do  tut.  urzędu
dotyczącej  źródeł  ciepła  w  budynkach.  Prawdopodobnie  obowiązek  składania
takich deklaracji  jest  do końca czerwca br.  Zwrócił  się  do Burmistrza z  prośbą
o przedstawienie informacji w tej sprawie.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że obowiązek
złożenia  takiej  deklaracji  wynika  z  rozporządzenia.  Termin  jej  złożenia  jest  do
końca czerwca br.  Nie złożenie tej  deklaracji  w tym terminie podlega karze do
5  tys.  zł.   Wyszło  to  z  Ministerstwa  Ochrony  Środowiska,  żeby  policzyć,  ile  jest
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kotłów na węgiel,  ile trzeba zabezpieczyć węgla.  Taką informację można złożyć
osobiście w urzędzie lub drogą elektroniczną.

Sołtys  Sołectwa  Liksajny,  Pani  Donela  Zegadło  poinformowała,
że wczasowicze pytają ją o to, czy taki obowiązek jest w przypadku, gdy ogrzewają
swoje domki kominkiem lub elektrycznie.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski odpowiedział, że tak.

Radna  Małgorzata  Düformantel  zwróciła  się  z  prośbą  do  radnych,
by  uruchomili  swoje  kontakty  z  mieszkańcami,  bądź  przedsiębiorcami,  którzy
wykonaliby nieodpłatnie regał na cmentarz na znicze.  

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że ten regał
powinien być metalowy.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  stwierdził,  że  jest
propozycja  wykonania  tego  regału  w  ramach  czynu  społecznego.   Zwrócił  się
z  prośbą  do  radnych  o  rozeznanie  tej  sprawy  wśród  mieszkańców,  bądź
przedsiębiorców.

Adn. pkt 15. Zakończenie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku XLI  zwyczajnej  sesji  Rady Miejskiej
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
K. Staszyńska Tomasz Kasprzak
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